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Samenstelling en taakverdeling bestuur
Het bestuur van de PvdA Stichtse Vecht bestond in 2022 uit:

- Frans van Zoest, voorzitter tot 23 maart
- Wilma Jansen, voorzitter vanaf 23 maart
- Hans Nevenzeel, penningmeester
- George van der Wijck, algemeen bestuurslid met communicatie als aandachtsgebied

tot 23 maart
- Wilma Jansen, secretaris sinds 25 november 2021
- Victor Koppelmans, algemeen bestuurslid met als aandachtsgebied communicatie
- Els Swerts, adviseur van het bestuur sinds 23 maart, algemeen bestuurslid vanaf

9 november

Het bestuur vergaderde zes keer, meestal in aanwezigheid van de fractievoorzitter.
In de gewijzigde samenstelling ook na een intensieve periode van campagne voeren in het voorjaar is
nog voor de zomer het nieuwe team goed van start gegaan met de doelen voor de vereniging vast te
stellen. In bovenstaande samenstelling kon het bestuur redelijk functioneren, zij het dat er naarstig
werd gezocht naar een secretaris.

Samenwerking met de fractie
De samenwerking met de fractie is goed te noemen. De basis hiervoor is een wederzijdse
aanwezigheid bij zowel de bestuursvergadering als de fractievergadering door respectievelijk de
fractievoorzitter en de bestuursvoorzitter.
Bij de heidag van de fractie van 18 december was de bestuursvoorzitter ook de hele dag aanwezig.
Daarnaast vindt er regelmatig overleg tussen beide voorzitters plaats waarbij de zaken van dat
moment gedeeld worden. Ook weten beiden elkaar altijd te vinden als er acute zaken spelen.

Leden
Eind 2022 waren 152 mensen lid van de afdeling Stichtse Vecht. Per eind 2021, 2020, 2019, 2018,
2017, 2016, 2015 telde onze afdeling 150, 150, 154, 168, 172, 180, 173 leden.
Daaruit blijkt dat de laatste jaren het ledenaantal stabiel blijft.
Door de nieuwe voorzitter werd voor zover mogelijk contact met alle leden opgenomen om kennis te
maken. Er werden diverse gezamenlijke bezoeken door de leden bij de voorzitter thuis afgelegd. Deze
bijeenkomsten werden door alle aanwezigen op prijs gesteld.
Er werd constructief gewerkt aan plannen om het ledenbestand te vergroten en te verjongen. Deze
plannen vinden hun weerslag in het jaarplan 2023 en omvatten o.a. het werven van jonge leden en
organiseren van een cursus over de PvdA politiek in Stichtse Vecht.

Afgelopen kerst overleed ons gewaardeerd lid Arie Blok. Hij heeft gedurende zijn lange lidmaatschap
van de partij, meer dan 75 jaar, en zijn lange leven, veel voor de maatschappij betekend. Op 14 juni
werd hij 100 jaar. Hij werd op allerlei manieren terecht in het zonnetje gezet en heeft daar ontzettend
van genoten.

Wim Bos en Mario van Dijk waren afgelopen jaar 50 jaar lid van de partij; Gerjet Wisse en Ger van
Schie 25 jaar.

Financiën
Door solide inzet van de penningmeester heeft het bestuur doorlopend goed zicht op het verloop van
de financien. Het financiële jaar 2022 is grotendeels verlopen in overeenstemming met de begroting
2022 en positief afgesloten. Substantiële afwijkingen waren er niet Op de ALV van november 2022 is
naast Jolanda Benneker Wim Verhagen toegetreden tot de kascommissie. De verwachting is dat de
kascommissie in maart 2023 de financiën van 2022 goedkeurt.
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Activiteiten
In maart is er een vrouwendag georganiseerd met als thema Vrouwen in de lokale politiek. Deze
succesvolle bijeenkomst werd geleid door onze oud-burgemeester Yvonne van Mastrigt.
In september werd er uitgebreid afscheid genomen met een door de PvdA georganiseerd seminar van
onze wethouder Maarten van Dijk. Tijdens deze succesvolle bijeenkomst met als titel Decentralisatie
Ramp of Zegen waren wij nog eenmaal getuige van de deskundigheid op het gebied van financiën van
Maarten.
Na bovenstaande bijeenkomsten werd in ‘t algemeen door bezoekers benoemd dat de PvdA goed in
staat is diverse partijen bij elkaar te brengen in een goede onderlinge sfeer.

PvdA café
In het najaar is het initiatief genomen elke maand met leden bij elkaar te komen in ’t Schippertje in
Maarssen. Het doel is de onderlinge band tussen de leden te versterken en onderwerpen van de
actualiteit te bespreken. Tot de zomer van 2023 worden deze avonden georganiseerd, daarna zal een
evaluatie plaatsvinden.

ALV
Er zijn op 23 maart en 9 november ALV’s gehouden. Naast reguliere onderwerpen (zoals begroting,
jaarplan, jaarverslag), zijn in maart de verkiezingen geëvalueerd en is de nieuwe voorzitter benoemd.
In november is er een presentatie gehouden over de waterschapsverkiezingen en de provinciale
verkiezingen van maart 2023. Helaas was bij die vergadering de opkomst erg laag.

Campagne Gemeenteraadsverkiezingen 2022
In het voorjaar van 2022 is met volle kracht door de 5 themateams en het kernteam bestaande uit de
bestuursvoorzitter/campagneleider, secretaris, lijsttrekker en twee leden met communicatie en
marketing expertise en alle betrokken leden campagne gevoerd.
Helaas is het resultaat 1 zetel verlies. Wij bevinden ons nu in de oppositie en daar wordt op de
linkerflank de samenwerking gezocht.

Ombudsman
Bestuur en fractie zijn blij dat Mario van Dijk in november de functie van ombudsman op zich heeft
genomen. Hij heeft in die korte tijd al enkele ombudsvragen van inwoners ontvangen en opgepakt.
Het betrof o.a. een advies bij een huurgeschil en geluidsoverlast.

Communicatie
Op 16 maart waren de verkiezingen voor de gemeenteraad. Het centrale thema was ‘het kan beter’.
Ten behoeve van de verkiezingen hebben we vrij veel communicatiemiddelen en kanalen ingezet.
Voor de verkiezingen hebben we verschillende huis-aan-huis flyers gemaakt. De basis per flyer was
hetzelfde maar per kern hebben we aangegeven wat we gereikt hebben en waar we ons in de
komende periode mee bezig gaan houden. Verder hebben we op diverse plekken in de gemeente
grote spandoeken opgehangen. En hebben we posters verspreid. Ook hebben we regelmatig
geadverteerd in lokale media. Uiteraard hebben we ook veel verkiezingspromotie gedaan via onze
site, nieuwsbrief en via socials. Om het bereik nog wat te vergroten hebben we een Instagram
account aangemaakt. Al met al lag de focus van de communicatie in 2022 dus in de eerste 2,5 maand
van het jaar. Ook hebben we enkele eigen evenementen communicatief ondersteund zoals de Warme
Truiendag en de Internationale Vrouwendag.
Na de verkiezingen is de intensiteit was de communicatie afgenomen. Via onze site, Facebook, twitter
en Instagram verspreiden regelmatig inhoudelijke berichten vanuit de fractie en een enkele
benoeming.
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De cijfers over 2022:
- Stichtsevecht.pvda.nl 45 berichten
- Facebook 322 volgers 34 berichten
- Instagram 104 volgers 17 berichten
- Twitter 573 volgers 88 berichten

Verder werden in totaal 12 nieuwsbrieven en mailingen verstuurd die naar alle leden gingen.

Deelname aan landelijke en provinciale activiteiten en samenwerking met Waterschappen
Door diverse fractieleden en afdelingsleden is deelgenomen aan provinciale afdelingsvergaderingen.
Gerjet Wisse is lid algemeen bestuur Waterschap Amstel Gooi en Vecht. Arjan Miedema staat op
nummer vijf op de kandidatenlijst voor de Waterschapsverkiezingen en Sophia Jeddaoui staat op
nummer zeven op de lijst voor de Provinciale verkiezingen.
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